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A vacant lot, rat-infested and filled with garbage, looked like no place for a garden.
Especially to a neighborhood of strangers where no one seems to care. Until one day, a
young girl clears a small space and digs into the hard-packed soil to plant her precious
bean seeds. Suddenly, the soil holds promise: To Curtis, who believes he can win back
Lateesha's heart with a harvest of tomatoes; to Virgil's dad, who sees a fortune to be
made from growing lettuce; and even to Maricela, sixteen and pregnant, wishing she
were dead.

Thirteen very different voices -- old, young, Haitian, Hispanic, tough, haunted, and
hopeful -- tell one amazing story about a garden that transforms a neighborhood.
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评论

美国文化概览 对初学者友好 从封皮看读的应该是1999版
但是附录还提到了911...anyway 8.6太高了 故三星

-----------------------------
Thanks for Professor Ronda Rose

-----------------------------
这本小书还是很有意思的～

-----------------------------
Chapter by chapter, each character describes the transformation of an empty lot into a
vibrant community garden, and in doing so, they each experience their own
transformations.

-----------------------------
it has one story that is told in many different versions. the uniqueness of and the
similarity between every version is so meticulously seen.

-----------------------------
很温暖的小故事

-----------------------------
Very impressive~~when I read it ,I feel quiet and happy inside..very similar to The house
on the mango street~~

-----------------------------
突然想起这本书。大一英语课外教老师带着我们一节课读一章，好像还有各种题目
有空想重读一遍，很温暖的社区故事

-----------------------------
生活中的平凡小事，大家一起做，就會變成一件不平凡的事。故事雖然短小，但是其中
投射以及蘊含的美國社區文化，挺深刻的。



-----------------------------
明天就要考试了，MD

-----------------------------
好小说，读完之后准备种地

-----------------------------
/It's in my assigned reading list of courses American Culture,reflecting a common value
between different races.A lovely brief book.

-----------------------------
繁华都市深处的一隅荒地，演绎了美国酱缸文化的一个缩影；复杂而又迥异的人生际遇
，在用心耕种与付出中，收获的不仅仅是果实，还有人生中简单的快乐；当我们刨开坚
硬的土地时，其实同时也打开了自己的内心，融化了种族、语言、甚至敌意与仇恨

-----------------------------
非常恬淡的小说吧

-----------------------------
好吧今年这也是American Culture专题课的作业……

-----------------------------
Simple but inspiring.

-----------------------------
花园的事故，种族主义的神话。很好读，找自信。。。

-----------------------------
肥皂剧。。

-----------------------------
高写课的读物。有趣的小书，轻描淡写，编小故事，讨论现代城市中的交往等等一堆问
题。就是有点太治愈……- -b



-----------------------------
反正就是治愈…管它是不是鸡汤（真的不是）…真的好感人

-----------------------------
Seedfolks_下载链接1_

书评

-----------------------------
Seedfolks_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Seedfolks
	标签
	评论
	书评


